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                                  Vastgesteld vergadering 20 mei 2015 

Vergadering WPHZL 
 
Notulen 8 april 2015 20.00 uur Buurtplein Zuid 
 
Vergadering belegd door Wijkplatform HZL 

Type vergadering Tweede vergadering 8 april 2015 

Organisator Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard 

Notulist Hilbert Hamberg 

Voorzitter Aad Koedijk 

Aanwezigen/Afwezigen Zie bijlage 1 

 

 

Agenda. 

1.  Opening 

2.  Medelingen 

3.  Notulen 

4.  Introductie wijkagenten Marleen van Velzen en Yolanda van Elteren en 

     politierapportage over de laatste maanden. 

5.  Presentatie afdeling Beheer over de nieuwe beeldbestekken grijs en groen. 

6.  Stand van zaken park Oudegein 

7.  Terugkoppeling Helmkruid (project RPZ) 

8.  Woningbouw Handelskade/Lekboulevard 

9.  Stand van zaken website 

10. Ontwerp werkplan 2015 

11. Vervolgafspraken/volgende stappen  

12. Rondvraag.  

13. Sluiting. 

 

---------------------------------------------------------------------- 

1. Opening 

Voorzitter Aad verwelkomt de aanwezigen, licht toe wie afwezig zijn en zegt dat een paar 

mensen wat later zullen aanschuiven. Hij geeft een korte toelichting op de agenda en 

zegt dat het behandelen van het werkplan 2015 het belangrijkste punt zal zijn. Hij is blij 

dat Gert van Doorn (vervanger van Micha Giltay) en de beide wijkagenten aanwezig zijn. 

Ook heet hij de aangeschoven bewoners welkom, die zich voorstellen als 

vertegenwoordigers van SOKH en Lotusplatsoen.  

Verder heeft Hilbert een probleempje opgelost door in ’t vervolg de notulen te maken. 

Los daarvan is hij als vrijwilliger – adviseur aanwezig.   

 

2. Medelingen 

2.1. De nalatenschap van het oude wijkplatform is afgewikkeld en vanaf nu hebben we 

het niet meer over de stichting. Die is op de achtergrond aanwezig. 

2.2. 0p maandag 13 april a.s. is er een bijeenkomst van de gemeente onder de naam 

toekomstcafé om te praten over de toekomstvisie 2025 voor Nieuwegein. Aanvang 19.45 
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duurt tot ongeveer 21.30 uur. Het is op de tweede verdieping bij de bibliotheek. 

Wijkplatformleden worden aangemoedigd te participeren. 

2.3. Op 9 april is er een raadsinformatiebijeenkomt over het project RPZ ook wel 

Helmkruid genoemd. Na afloop is er gelegenheid om met de raadsleden te praten.  

2.4. Jan Bollen meldt kort de pubquiz Vreeswijk terug. De 2 vertegenwoordigers van HZL 

vormden een team met leden van een ander platform. Een leuke bijeenkomst maar de 

volgende keer moet HZL minimaal met 3 personen gaan en een volwaardig eigen team 

vormen. Een aanmoediging dus! 

 

3. Notulen 

3.1. Oprichtingsvergadering van 4 maart 2015 

Worden met dank aan de notulist vastgesteld. 

3.2. Bewonersavond 18 maart 2015 

Het punt 5.3. Veiligheid Lijsterbestunnel e.o. komt bij het werkplan terug. Worden 

eveneens met dank aan de notulist vastgesteld. 

 

4. Introductie wijkagenten Marleen van Velzen en Yolanda van Elteren en 

politierapportage over de laatste maanden. 

Yolanda is sinds anderhalf jaar wijkagent in de wijk Lekboulevard maar ook in Vreeswijk. 

En Marleen sinds drie jaar in Hoogzandveld en Zandveld maar ook in de Doorslag. Daar 

werkt ze samen met een collega. Bij jeugdoverlast hebben ze goede contacten met de 

jeugdwerkers en gemeente. In bepaalde zaken is sprake van recherche-onderzoek maar 

ze blijven dan wel op de hoogte.  

 

De rapportages van beiden gaan over auto- en woninginbraken (soms met aanhouding 

die een vermindering tot gevolg hebben), diefstal van auto’s ook soms met aanhouding – 

rechercheonderzoek. Hierbij vaak verplaatsing naar andere locaties van de diefststallen. 

Woninginbraken: 6 in januari en 4 in februari. Bij de kerk aan de Wiersdijk en in de 

Lijsterbesstraat is sprake van fietsendiefstallen. 

 

Ze zijn niet altijd bereikbaar (zo werkt Marleen ook bij de ME) maar wijkplatformleden 

kunnen hen altijd bellen. Bij hun vraag naar bijzonderheden in de wijk zijn die er 

nauwelijks. In Zandveld wordt bij de hofjes wel vaker politie gezien.  

nb. Marleen is in mei met vakantie; waarschijnlijk vervanging. 

 

De voorzitter dankt de wijkagenten voor hun verhaal en hoopt ze terug te zien op de 

volgende vergadering op 20 mei a.s. in het Buurtplein-zuid. 

 

5. Presentatie afdeling beheer over de nieuwe beeldbestekken grijs en groen. 

Gert van Doorn vervangt voor dit onderwerp Micha Giltay. Die zal op een later tijdstip de 

projecten in onze wijken toelichten. Dat gebeurt waarschijnlijk door middel van een 

gesprek van Aad en Hilbert met Micha en Mieke; actie Mieke. Het onderwerp komt dan in 

principe terug op de vergadering van het wijkplatform op 20 mei. 

 

Gert deelt een uiteenzetting over: uitleg integraal onderhoud en beeldbestekken in 

Nieuwegein uit. Hij werkt samen met de volgende collega’s: 

Toezicht bomen;                               Christiaan v Duijn 

Toezicht bestratingen (grijs)              Cees v Doorn 

Toezicht groen (midden-noord)          Marja Fokker/John v/d Bosch 

Toezicht west/zuid                            Gert v Doorn/Chris v Alem. 

 

Al bladerend licht hij de presentatie toe en beantwoordt vragen van uit de vergadering. 

Er wordt gewerkt met een integraal bestek waarbij een aantal aannemers de uitvoering 

verzorgen. Er zijn wat wijzigingen in de frequenties van onderhoud aangebracht. Zo 

wordt recreatief gras extensief 10x p.j. gemaaid en ruwe bermen 1x p.j., waarbij het 

gras wordt afgevoerd. Wel wordt er een strook van een meter langs de fiets en 

voetpaden 8x p.j. gemaaid. Hagen 2x p.j. in mei en september. Per 1-1-2015 wordt voor 
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het verharderingsbeheer geen gif (glyfosaat) meer gebruikt. Er lopen een aantal pilots 

om uit te zoeken wat het beste werkt. 

  

Er wordt vanuit de directievoering (Herman Westland) en 4 toezichthouders 2 keer per 

maand een schouw gehouden. Voor de keuze waar wordt geschouwd wordt een module 

gebruikt die in principe ad random kiest. Bij niet voldoen aan de besteksnormen volgt 

een herstelperiode van 3 werkdagen, daarna gaat de boeteclausule in werking. 

Het onderhoud aan sloten ressorteert én onder het Hoogheemraadschap én onder de 

gemeente. Besloten is om hier te gaan samenwerken. De aanbesteding is nu aan 1 

aannemer gegund. De frequentie is 1x per jaar maaien en afvoeren. Tot slot: meldingen 

openbare ruimte altijd via 14030; ze komen dan bij de juiste toezichthouder.  

 

Er worden nog een paar vragen beantwoord. De vraag over het inleveren van de sleutel 

om te wandelen in het parkje (stinsenplanten) bij de tennisbanen Rijnhuizen wordt 

uitgezocht door wijkmanager Mieke Tulleken. De voorzitter bedankt Gert van Doorn voor 

zijn presentatie.       
  

6. Stand van zaken park Oudegein 

De participatie bijeenkomst op 19 maart jl is bijgewoond door Jan Bollen. Er waren 

ongeveer 35 deelnemers aanwezig. Op 25 april wordt een rondgang door het park 

gemaakt. Paul Rijntjes (projectleider) nodigde inmiddels de aanwezigen hiervoor uit. Hij 

heeft ook een verslag van de bijeenkomst toegezonden. 

Er komt nog een 2e participatiebijeenkomst. Het is de bedoeling dat in het najaar de raad 

een beslissing neemt. Jan roept op voor een grotere deelname aan deze bijeenkomsten. 

Andere wijkplatforms waren met een grotere vertegenwoordiging present.  

 

7. Terugkoppeling Helmkruid (project RPZ) 

De bijeenkomst op 25 maart jl. is bijgewoond door Conny en Chris. Laatstgenoemde is 

erg geschrokken op de avond. Het leek wel een loopgraven oorlog waarbij het afschieten 

via detailopmerkingen verliep. Hoofdzaken en rode draden kwamen niet of nauwelijks 

aan de orde. 

Chris vond de argumenten niet erg geloofwaardig. En niet constructief.  

 

De gemeente hield een heldere presentatie met een 6-tal varianten. De meest 

aansprekende was meteen de duurste. De financiële koppeling met de bouwplannen op 

Rijnhuizen vindt Chris een onding. Zo’n crossover-financiering is gewoon slecht en 

onrealistisch.  

Er is inmiddels een nieuwsbrief verschenen. Staat ook op de gemeentelijke website. 

Chris wil bij dit onderwerp verder betrokken blijven en zou graag Conny mede hierbij 

willen betrekken. De voorzitter zal Conny een verzoek terzake sturen. 

 

8. Woningbouw Handelskade/Lekboulevard 

Jacqueline en Ton zijn vertegenwoordigers van het comité Stop Ontwikkeling 

Koninginnesluis Handelskade (SOKH). De initiatiefnemer, de Erven Huiden, hebben een 

concept voorontwerp bestemmingsplan op laten stellen en het college heeft dit met haar 

instemming naar de gemeenteraad gestuurd ter bespreking en instemming. Daarna start 

de formele procedure waarin kan worden ingesproken en zienswijzen ingediend door 

bewoners en anderen.  

SOKH gaat op 13 en 20 april alle fracties bezoeken en hun bezwaren tegen de plannen 

overbrengen. Op 23 april vindt behandeling in de commissie ROM plaats. SOKH zal 

inspreken en anderen naar verwachting ook.  

 

Op 3  september 2013 heeft het wijkplatform HZL een bewonersavond gehouden. Er 

kwamen meer dan 100 bewoners uit alle 3 de wijken en ook uit Vreeswijk. Meer dan 

90% was tegen de voorstel om van een tweetal groene percelen de bestemming te 

wijzigen in wonen. Er worden dan 18 woningen gebouwd. De wijkplatforms HZL en 

Vreeswijk gaven aan tegen de plannen te zijn.  



4 

 

 

Ton Bruinink vraagt wat het standpunt is van de huidige leden van het wijkplatform HZL. 

Aad geeft aan dat WPHZL geen actiecomité wil zijn. Maar wel overleg met die comité’s 

wil. Inhoudelijk is het voor hen nog onvoldoende duidelijk doordat dit wijkplatform pas 

zeer recent is aangetreden..  

 

Afgesproken wordt dat Hilbert de destijds door WPHZL opgestelde stukken zal toesturen.     

 

9. Stand van zaken website 

Chris Bouws en Lex Maurer zijn verantwoordelijk voor het beheer. Chris heeft vanmiddag 

rond 17.00 uur aan de leden een email gestuurd om hen opmerkzaam op de huidige 

aanpassingen te maken. Het is voor hem en Lex nog wat stoeien en vertrouwd raken. 

Ieder lid van het wijkplatform HZL verzoekt hij om een foto aan hem te sturen. Die 

komen dan op de site.  

 

10. Ontwerp werkplan 2015 

Aad geeft een toelichting op het voorliggende concept. Het is niet de bedoeling er nu echt 

inhoudelijk op in te gaan. Het gaat vooral om de prioriteitstelling (wat doen we wel in 

2015) en wie de diverse punten “adopteert”.  

 

1. Onderhanden werk gemeente. 

Deze punten worden voor zover nog actueel in de wijkschouw van 2015 meegenomen. 

Besloten wordt de wijkschouw in het najaar te houden. 

2. Handhaving rijsnelheden op Zandveldseweg en Henri Dunantlaan. 

Hilbert zal alle stukken (ook klachten van bewoners) digitaal toezenden. Daarna bekijken 

op eventuele actie van het wijkplatform. 

3. Bouwplannen Handelskade-Lekboulevard 

Aad neemt initiatief voor een gesprek met SOKH.  

4. Verkeersveiligheid bij Brede School in het Lotusplantsoen 

Mieke blijft alert en informeert het wijkplatform. 

5. Project RWS Ruimte voor de Lek 

Hilbert stuurt Jan Bollen de stukken en meldt hem aan als contactpersoon voor HZL. 

6. Afscherming pannafield bij Wittehuis 

Mieke blijft ook hier alert en bekijkt of dit op een verstandige manier kan worden 

meegenomen in het project van de renovatie van de geluidswal/schermen ter plaatse. 

Onderwerp verder te bespreken in het komende overleg Aad, Hilbert,Micha en Mieke. 

7. Project RPZ (Helmkruid): Chris Bouws en Conny van der Wal (moet nog wel worden 

gevraagd) zullen zich met dit project binnen het wijkplatform gaan bezighouden. 

8. Vernieuwing en verhoging geluidschermen langs Zandveldseweg, ’s Graven-houtseweg 

en Graaf Florisweg is bij laatstgenoemde gestart. Het wijkplatform Fokkesteeg en 

wijkbewoners zijn door de gemeente geïnformeerd. Dit lijkt geen zaak met hoge prioriteit 

meer te zijn voor WPHZL, m.u.v. eventuele afscherming panafield. 

9. Wijkschouw in 2015  

Afgesproken is (zie punt 1) om dit in het najaar te doen. De ideeën gaan uit naar een 

kleinschalige aanpak.  

10. Wonen/woningbouw 

In de toekomst aanpakken.  

11. Initiatieven gemeente Nieuwegein 

- wijziging opzet wijkgericht werken wordt meer omgebouwd naar de sociale insteek; 

afwachten 

- openbaar groen en zelfbeheer; afwachten 

- experiment gemeentelijke afvalbakken: in de brief van Myra Veenhuizen van de 

gemeente staat de bedoeling voor de pilot HZL; Zij is bereid om toelichting te geven zegt 

Mieke. Voor WPHZL is Conny contactpersoon. 

- naar aanleiding van het mogelijk adopteren van plantenbakken gaat Mieke na of er nog 

mogelijkheden zijn, met name de beschikbaarheid, bij de afdeling Beheer.  

12. Bewoners en wijk/wijkinitiatieven voor bevorderen van Leefbaarheid. 
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Voorstellen voor een bijdrage kunnen worden ingediend. De voorwaarden en het 

aanvraagformulier staan op de website. Indienen via het emailadres of het postadres van 

het wijkplatform. 

13. Toekomstige diensten (duurzaamheid ea.) van WPHZL voor zonnepanelen, kleine 

windmolens, trapliften komen dit jaar nog niet aan de orde. 

14. Communicatie met bewoners 

Het bestuur buigt zich hier over en komt met voorstellen. 

15. Herziening Park Oudegein 

Jan Bollen gaat dit behartigen. Op 25 april is er voor belangstellenden een wandeling in 

het gebied.  Op 18 mei is de volgende participatiebijeenkomst.  

Wellicht ook iets voor Hans? Aad zal Hans hiertoe een verzoek sturen. 

 

Uit verslag bewonersavond op 15 maart 2015 komt naar voren: 

- Aandacht voor het te snelrijden op de Lekboulevard door auto’s, motoren; Aad Bosch 

meldde dit. Arie en Mieke gaan hier mee aan de slag. 

- Veiligheid Lijsterbestunnel/Korenbloemstraat e.o. blijft bij het actiecomité 

Lotusplantsoen. Dat communiceert hierover met de projectwethouden Peter Snoeren. 

- Entree Buurt- en Zorgplein heeft directe aandacht van Hans Adriani (Hans is ook 

trekker?). 

- Hilbert zegt dat in het overleg van hem met de gemeente (Kiek Zwetsloot en Peter 

Snoeren) een tijdje geleden is toegezegd dat er 2 plaatsen voor de artsen komen en 2 

voor houders van een invalidenparkeerkaart. Er komen ook 2 plaatsen op het 

parkeerterrein aan de kant van de Lupinestraat. Voor de renovatie waren er 6 

plaatsen, waar komen de laatste 2 dan? 

- Mieke bekijkt ook of er mogelijkheden zijn voor wat meer bladkorven (najaar) in de 

wijk. Er zijn best mensen die willen vegen/opruimen. 

- Wanneer wordt het braakliggende terrein (voormalige schoolgebouwen) met gras 

ingezaaid? Mariette de Reeper bekijkt met Sandra Zwart mogelijkheden voor 

bijvoorbeeld een tijdelijke moestuin. Sandra neemt het initiatief voor een afspraak 

tussen Mariette, Sandra zelf, Aad en Conny. 

 

11. Vervolgafspraken/volgende stappen 

  

-   Hilbert stuurt Aad, Arie en Chris zo mogelijk een “zware” versie van het WPHZL-logo. 

(Contact met opmaker wijknieuws.) 

-   Hilbert stuurt Aad een lijstje inclusief e-mail adressen met (mogelijke) ”vaste 

gesprekspartners” van het WPHZL. Bijvoorbeeld Movactor, Woningbouwvereniging, 

vve’s (woningen/winkels), actiecomité’s, politiek. Bekeken moet worden wie als vaste 

gesprekspartner standaard uitgenodigd worden voor de vergaderingen van WPHZL. 

-   Hilbert stuurt Aad scan van de ingevulde presentielijst. 

 

12. Rondvraag en 13. Sluiting.  

 

Van de rondvraag wordt geen gebruik van gemaakt waarna de voorzitter ieder bedankt 

voor de inbreng. 
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Bijlage 

 

DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 8 april 2015 

 
Naam Rol Aanwezig 

Ja/nee 
Komst bevestigd 

Aad Koedijk Voorzitter Ja Ja 

Arie den Oudsten Secretaris  ja Ja 

Chris Bouws Penningmeester  Ja Ja 

Conny van der Wal Lid nee Verhinderd 

Jan Bollen Lid Ja Ja 

Hans van Oort Lid nee verhinderd 

Lex Maurer Lid Nee verhinderd 

Bart van Roosmaelen Lid ja  

Hilbert Hamberg Notulist Ja  

Hans Adriani Wijkwethouder nee Verhinderd 

Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein ja Ja 

Micha Giltay Teamleider Beheer 
Uitvoering/Ngein 

nee Verhinderd 

Gert van Doorn Vervanger Micha Giltay Ja  

Sandra Zwart  Sociaal Programmeur/Ngein  Nee verhinderd 

Marleen van Velzen Wijkagent HoogZandveld & 
Zandveld  

Ja Ja 

Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard Ja Ja 

Jacqueline Druppers Stop Ontwikkeling 
Koninginnensluizen en 
Handelkade (SOKH) 

Ja SOKH@ziggo.nl  

Ton Bruinink SOKH Ja SOKH@ziggo.nl  

Herman Tomas Stadspartij Ja htomas332@gmail.com 

Bé Mussche Actiecomité Lotusplantsoen Ja b.mussche@planet.nl  

Mariëtte de Reeper Actiecomité Lotusplantsoen ja mdereeper@ziggo.nl 

 

Ter herinnering!!!! 
 

Het vastgestelde vergaderschema voor 2015: 

8 april (geweest) 

20 mei 

24 juni 

9 september 

14 oktober 

25 november 

13 januari (2016) 

  

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. 

 

Zonodig zullen er overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. 

 

 
 

 
 
 
 

 

 

 

mailto:SOKH@ziggo.nl
mailto:SOKH@ziggo.nl
mailto:htomas332@gmail.com
mailto:b.mussche@planet.nl
mailto:mdereeper@ziggo.nl
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Afsprakenlijst overleg WPHZL op 8 april 2015. 

 

 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

 7-1 Voorzitter verzoekt Conny om deel te nemen aan bijeenkomsten van het   
project Helmkruid 

afgedaan 

 8-1 Hilbert stuurt de destijds opgestelde stukken over het project 
Handelskade/Lekboulevard op 

 

 9-1 Ieder lid van het wphzl stuurt een foto op aan Chris voor de site Gebeurd 

10-1 Hilbert zal de stukken over handhaving rijsnelheden op Henri 
Dunantlaan en Zandveldseweg toezenden; eventuele actie wphzl dan 
bekijken 

 

10-2 Mieke volgt planontwikkeling verkeersveiligheid Brede School en 
informeert het wphzl 

 

10-3 Hilbert stuurt Jan Bollen de vergaderstukken en meldt hem aan als 
contactpersoon 

 

10-4 Aad, Hilbert, Micha en Mieke bekijken de mogelijke inpassing van de 
afscherming van het pannafield bij het Witte Huis in het project 
renovatie geluidswal/schermen; bespreken in het volgende overleg 

19-05-2015 

10-5 Mieke onderzoekt de mogelijke beschikbaarheid van adoptie van 
plantenbakken bij de afdeling Beheer; contactpersoon wphzl is Conny 

Afgedaan 

10-6 Aad zal Hans vO  vragen voor deelname aan paticipatiebijeenkomst van 
18 mei as over de herziening van Park Oudegein 

Afgedaan 

10-7 Arie en Mieke gaan bekijken mogelijkheden voor beperking van het te 
snelrijden op de Lekboulevard door auto’s ,motoren. Aanleiding was een 
verzoek van Aad Bosch (bewoner en lid comité Bossenwaard) 

 

10-8 Mieke bekijkt of er mogelijkheden zijn voor de plaatsing van extra 
bladkorven in het najaar bij de afdeling Beheer 

 

10-9 Sandra neemt initiatief voor een afspraak met haar, Mariëtte, Aad en 
Conny over het braakliggende terrein in het Lotusplantsoen (voormalige 
schoolgebouwen). Vraag is wanneer wordt er gras ingezaaid en/of er 
andere tijdelijke gebruiksmogelijkheden zijn (bv een moestuin) 

Afgedaan 

11-1 Hilbert stuurt Aad, Arie en Chris zo mogelijk een ‘zwarre’ versie van het 
wphzl logo 

12-5-2015 

11-2 Hilbert stuurt Aad een lijstje incl emailadressen van mogelijke vaste 
gesprekspartners van het wphzl 

12-5-2015 

11-3 Hilbert stuurt Aad scan van de ingevulde presentielijst 17-04-2015 

   

 


